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BYDELSDIREKTØRENS DRIFTSORIENTERING 
 
HENSIKT 
Bydelsdirektøren utarbeider en driftsrapport til hvert BU-møte. Denne rapporten erstatter ingen 
saker, men vil være et supplement om temaer det arbeides med i bydelens mange funksjoner. 
Driftsorienteringen vil ikke bli forelagt de forskjellige utvalgene da driftsrapporten vil bli 
oppdatert med ny og relevant informasjon helt opp til utsendelse av BU-papirene, normalt 1 uke 
før BU-møte.  
 
ORGANISASJON – GENERELT 

• Det arbeides systematisk med logistikken rundt pandemivaksinering. Vaksineringen er 
kveldsbasert og ansatte stiller opp med en kjempegod innstilling til ekstraarbeidet.  

• Enhetene skal innen 22.12.09 legge frem prioriterte forslag til tiltak i opplærings- og 
kompetanseplanen for 2010, som skal behandles i MBU i februar. –  

• Det har vært oppstart for Sykefraværsprosjektet. Styringsgruppen har hatt møte og det er 
nedsatt prosjektgrupper i hjemmetjenesten og barnehagene. 

• Det ble avholdt et BU-seminar 22-23 oktober med fokus på strategisk utvikling. 
Diakonhjemmet Sykehus og Lovisenberg Sykehus -  Nic Walls Institutt holdt innlegg.  

 
OSLO KOMMUNE – SENTRALT – SAMARBEID MELLOM BYDELER 

• Bydelen var innkalt til BØS 14.10.09 for å redegjøre for den økonomiske situasjonen. 
Tilbakemeldingene ift de grepene som er tatt for å oppnå økonomisk kontroll var gode. 

• BU-leder og bydelsdirektør var i Helse- og sosialkomiteen 28.10.09 for å legge frem 
Bydelens synspunkter på Byrådets budsjettforslag for 2010 . 

• De vestlige Bydelene var invitert til å delta i Diakonhjemmets strategisamling 30.10.09 
med innlegg fra hver Bydel. Det ble en god dialog mellom sykehuset og Bydelene knyttet 
til felles utfordringer. 

• Årets etatssjefssamling ble avholdt 5-6 november. Temaet var ledelse, og bydelsdirektøren 
hadde et innlegg over temaet ”Derfor vil jeg være toppleder i Oslo kommune – 
”kongstanker” muligheter og handlingsrom”.  

• Det har vært flere møter mellom prosjektet ”Hjemme best” og Bydelen knyttet til Bydelens 
erfaringer vedr fritt brukervalg for hjemmesykepleien. Dialogen er god og Bydelens 
erfaringer blir viktige for å utvikle en god fremtidig modell for fritt brukervalg i hele Oslo. 
Se for øvrig egen sak vedr fritt brukervalg 
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• Det har vært avholdt 2 møter mellom Bydelsdirektørene for de vestlige Bydelene og 
Diakonhjemmets sykehus siden siste BU-møte. Temaet har vært samarbeid og planarbeid 
knyttet til den nye spesialiserte korttidsenheten som åpner med 13 senger tidlig i 2010. 
Leder for enheten er tilsatt og det ansettes pleiepersonell fortløpende.  

 
Enhet for Økonomi (inkl IKT) 

• Resultat per 30.09.09 viser et merforbruk på 8,718 Mill, med en varslet årsprognose på et 
merforbruk på 9.085 Mill. Økonomi og aktivitet er i tråd med de forutsetninger som ble 
lagt til grunn for ”sak 140/09 Kostnadsbesparende tiltak – status”. For øvrig: Se egen sak 

• Det arbeides systematisk med forslag til budsjett for 2010 som skal behandles i BU 
17.12.09. Arbeidet er i tråd med den aktivitet og føringer som ble besluttet i ”sak 140/09 
Kostnadsbesparende tiltak – status”.  

• En rekke IKT prosjekter sentral har pågått for å bedre stabilitet og responstid i Oslo 
Kommune. Ett av disse er ForBrIKT. Formålet med prosjektet er å forbedre, måle, 
verifisere og korrigere problemområder i IKT infrastrukturen. 

• Bydelen opplever bedre stabilitet i nettilkoblinger, e-post og pålogging mot servere. 
• Oslo Kommune har valgt nytt gruppevare og e-postsystem (GReP). Prosjektet startet 

28.01.09 og har innstilt Ergo Group AS som leverandør . Alle brukere skal over på nytt 
system innen 31.12.2010. Piloter i prosjektet er : 

o Utvikling og kompetanseetaten - UKE 
o Byrådsavdelingene 
o Bydel Bjerke 
o Vann- og avløpsetaten 
o Helse- og velferdsetaten 

 
Enhet for Bestiller 

• Det har også i oktober vært et lavere antall utskrivningsklare pasienter på sykehusene. 
• Pasienten blir vurdert fortløpende og så raskt som mulig. 
• Fagkonsulentene som vurdere ytelser til utviklingshemmede har i det siste mottatt en del 

nye søknader. 
• Bestillerkontoret har god fremgang i den årlige etterkontrollen på vederlag og arbeider med 

å være ferdig innen utgangen av 2009 
 
Enhet for Barnehager 

• Tilsyn gjennomført i alle private familiebarnehager. 
• Utelekeområdet til barnehagene i FO bygget har fått flere apparater. 
• Ullern bydel har flyttet sine barnehager ut av FO bygget 
• Frogner bydel, Rekrutten barnehage, har flyttet inn i ledige lokaler i FO bygget 
• Høyt sykefravær, både blant ansatte og barn, som følge av svineinfluensa 

 
Enhet for Barnevern 

• Enhet for Barnevern avviklet dagsseminar på Holmen Spa 21.10.09. Filosof Tor Høst 
hadde fagansvar. Tema: Bedriftskultur, med utgangspunkt i bydelens/kommunens 
verdigrunnlag. Seminaret ble bekostet av OU midler. Det ble en meget vellykket dag, godt 
for gruppen som har en meget hektisk hverdag. 

• Helse- og sosialombudet gjennomfører i 2009/2010 besøk i kommunens 
barneverntjenester. 28.10.09 var 2 representanter på besøk i Bydelen. Det ble en nyttig 
utveksling av informasjon, og Bydelens tjeneste fikk meget god tilbakemelding. 
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• Enhet for barnevern er representert i HEV\s effektiviseringsnettverk for alle bydeler i Oslo 
med leder og stedfortreder. Tema for høstens møte var budsjettarbeid og gjennomgang av 
fosterhjemsundersøkelsen. De hadde delt opp undersøkelsen slik at de aktuelle Bydeler 
fikk sammenlignet seg med hverandre. Bydel Vestre Aker ligger meget godt an i fht 
fosterhjemmenes tilfredshet med tjenestene. 

• Enheten har en krevende periode med mye sykefravær og et langt høyere antall nye 
meldinger/aktive undersøkelser enn vanlig. Har nettopp foretatt en tvangsplassering, og ny 
kostnadskrevende familieplassering kommer i løpet av et par uker. 

 
Ressursenhet for Barn og Unge 

• Tiltak og tilrettelegging for barn/unge med nedsatte funksjonsevner er godt i gang, og 
nyhenviste barn/unge blir ivaretatt. 

• Fysioterapeutenes tilbud om rådgivning i gruppe til foresatte med barn som er 4 mnd. er 
meget populært. Grunnet kapasitet hos fysioterapeutene, vurderes det nå å gi tilbudet kun 
til førstegangsfødende. 

• Prosjektene som er knyttet til kvalitet rundt overgang barnehage- skole er i gang. 
”Ressursuken” er gjennomført av ergoterapeut og fysioterapeut ved begge skolene (Huseby 
og Vinderen). Tiltaket er et forebyggende og  tverrfaglig samarbeid der elevene i 1.klasse 
har vært observert ut fra et pedagogisk, sosialt og helsemessig perspektiv. Evaluering viser 
god respons fra skolene, og flere skoler etterspør nå tiltaket. Det skoleforberedende tiltaket 
rettet mot førskolebarn i barnehagene  kalt ”AMG” (aktivitet-mestring – glede) 
videreføres. Pr. i dag tilbyr fysioterapeut og ergoterapeut kurs til de barnehagene som 
etterspør dette. Parallelt er prosjektet under evaluering. 

• Fokus på opplæring i fagsystemet Gerica for fysioterapeutene, ergoterapeutene og 
spesialpedagogene 

 
Enhet for Forebygging og Rehabilitering 

• Enheten omfatter fysioterapi, ergoterapi, altmuligmannstjeneste, innsatsteam, 
dagrehabilitering, eldrekonsulent, Røa eldresenter. Nå er også Vinderen seniorsenter en del 
av enheten. Enheten har avtalt faste samarbeidsmøter med Vinderen og Røa sentre og 
eldrekonsulenten.  

• Eldrekonsulenten skifter navn til seniorveileder for å harmonisere seg mer resten av Oslo 
kommune. Eldrekonsulenten fikk rosende omtale 28. oktober i Aftenpostens Aften. 

• Dagrehabiliteringen har stor pågang av brukere, og til dels personer som er har betydelige 
problemer i hjemmesituasjonen. Det nye tiltaket med utvidet besøk på fredager med 
fellestrim og lunsj har vært vellykket, men må foreløpig begrenses nå pga kapasiteten. Vi 
arbeider for å øke denne. 

• Innsatsteamet har en god del fravær pga antatt svineinfluensa. Med fleksibel bruk av 
ressurser og ekstra innsats fra andre i enheten ble oppgavene likevel løst på en forsvarlig 
måte. 

• Altmuligmannstjenesten og ergoterapitjenesten har hatt svært mange henvendelser 
angående reparasjoner og tilpasning av tekniske hjelpemidler. 

• IPLOS seminar for alle registreringspliktige tjenester ble gjennomført 5. november 
 
Enhet for Boliger, Dagsentra og Psykisk Helsevern 

• Bydelsdirektøren har vært på besøk i ni av tolv boliger. Planen er å gjennomføre besøk i de 
tre siste boligen før jul. Begge dagsentrene har også hatt besøk.. 

• Det er pr. 01.11.09 gjennomført kontroll av regnskapsrutinene i syv boliger. Resten vil bli 
kontrollert før jul.  
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• Alle ansatte og beboere i boligene har fått tilbud om vaksine mot svineinfluensa. De fleste 
har tatt imot tilbudet og vaksineringen ble gjennomført i uke 44.  

• Arbeidstilsynet har, pga sykdom, utsatt tilsynsbesøket ved Treff 88 til desember. 
• Enheten gjennomgår for tiden prosedyrene for legemiddelhåndtering i boligene, og 

tilsynsfarmasøyten ved Diakonhjemmet bistår med kvalitetsikringen.  
 
Enhet for samfunn og Helse (Bydelsoverlegen) 

• Enhetens engasjement er i sin helhet nå knyttet til planlegging og gjennomføring av 
pandemivaksineringen. Utfordringen er tilgang til nok vaksine, tidspunktet for 
vaksineleveranser og informasjon til risikogruppene. Status per 9.11 er at det er satt ca. 
5500 vaksiner i Bydelen, og mottak av 2500 forventes i løpet av de nærmeste dagene. Det 
vil da være de yngste barna under skolepliktig alder (ca 3500 barn) som blir prioritert før 
skolene. De under skolepliktig alder planlegges vaksinert i Sørkedalsveien 148, mens 
skolebarna (ca 9000 barn) vil bli vaksinert på de forskjellige skolene. 

 
Enhet for Helsestasjon og Skolehelsetjeneste 

• Helsestasjon- og skolehelsestjenesten har opprettholt tilnærmet full drift i tillegg til at 
enheten har vært mye involvert i svineinfluensavaksineringen. 

• Helsestasjon har vaksinert over 100 risikoutsatte barn og gravide i tillegg til vanlige 
kontroller. 

• Helsestasjonen har fortsatt stor pågang på telefon fra foreldre som spør om råd ang. 
svineinfluensa, - for eller -mot vaksinering. Publikum har vært svært fornøyde over 
tilgangen til vaksineringen.  

• Det planlegges nå for vaksinering på skolene. Hvis interessen for vaksinering hos 
skolebarna er stor må det planlegges med ressurshjelp til vaksineringen (skolehelsesøstrene 
arbeider 50 % stillinger). Det er over 9000 barn som er elever på skolene i Bydel Vestre 
Aker. 

• Helsestasjon- og skolehelsen får nytt dataprogram i uke 47. Dette har vært kjent i lang tid 
og den planlagte driften vil være noe redusert i en periode.  

 
Enhet for Forebygging Barn og Unge 

• Tre ansatte fra klubben har vært på grunnkurs for deltidsansatte i fritidstiltak i Oslo om bl.a 
-oppvekst identitet og kultur, å være tydelig voksen, grenser og mekling 

• Uteteamet skal på fagdag om hasj og hasjavvenning 
• Det er en del uroligheter på Hovseter for tiden. Forebyggende politi og enhetens ansatte 

gjør en ekstra innsats for å sikre et godt oppvekstmiljø.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 

 
 
 
 
 
Vidar Haukeland  
Bydelsdirektør 
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